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Συνεδρία: 22-4-2003 Γραμματέας: Π.Μπάκα 

ΜΕΛΗ ΠΡΥΤΑΝΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ

1. Α.Καραμάνος, Πρύτανης, ως Πρόεδρος
2. Σ.Αγγελίδης, Αντιπρύτανης Οικονομικού Προγραμματισμού και Ανάπτυξης, 

ως μέλος ,
3. Χ.Ολύμπιος,  Αντιπρύτανης Ακαδημαϊκών Υποθέσεων και  Προσωπικού,  ως 

μέλος,.
4.        Κ.Τσακουμάκης , Προϊστάμενος Γραμματείας, ως μέλος
5.        Δ.Δανίτσας, Εκπρόσωπος Διοικητικού Προσωπικού, ως μέλος .

ΘΕΜΑΤΑ ΗΜΕΡΗΣΙΑΣ ΔΙΑΤΑΞΗΣ

1. Ορισμός ημέρας διεξαγωγής των Πρυτανικών εκλογών καθώς  και  ορισμός 
των μελών της Εφορευτικής επιτροπής.

2. Αδειες μελών ΔΕΠ.
3. Εγκριση δαπανών.
4. Αναθέσεις έργου.
5. Εγκριση εκπαιδευτικών εκδρομών.
6. Αποσπάσεις Καθηγητών Β/θμιας Εκπαίδευσης.
7. Σχετικά με αιτήματα προς το Πρυτανικό Συμβούλιο.

ΘΕΜΑ  1  ον  :  Ορισμός  ημέρας  διεξαγωγής  των  Πρυτανικών  εκλογών  καθώς  και   
ορισμός των μελών της Εφορευτικής επιτροπής.

Το Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη τις διατάξεις των άρθρων 15 (παρ.2) 
του  εσωτερικού  Κανονισμού  και  1  (παρ.3γ΄)  του  Ν.2188/1994  (ΦΕΚ 
τ.Α΄18/16.2.1994) , αποφάσισε :
α) να ορίσει μέλη της Πενταμελούς Εφορευτικής Επιτροπής για τη διεξαγωγή της 
εκλογής Πρυτανικών Αρχών τους κατωτέρω:

1. Γ.Καλαντζόπουλος, Καθηγητής, ως Πρόεδρος
2. Κ.Κοσμάς, Καθηγητής
3. Α.Χούντας, Αν.Καθηγητής
4. Ε.Πανοπούλου, Επ..Καθηγήτρια
5. Σ..Βέμμος, Επ.Καθηγητής

β)  να καθορίσει  ημερομηνία  εκλογής την  29η και  30 Μαϊου 2003 (σε περίπτωση 
επαναληπτικών εκλογών).

Σύμφωνα με  τις  παρ.5 & 8 του άρθρου 15 του εσωτερικού κανονισμού  η 
διάρκεια  της  ψηφοφορίας  καθορίζεται  από  την  εφορευτική  επιτροπή  και  ο 



απερχόμενος  Πρύτανης  συγκαλεί  τους  εκλέκτορες  εκλογής  Πρυτάνεως  και 
Αντιπρυτάνεων με ειδική πρόσκληση που ορίζει τον τόπο την ημέρα και την ώρα 
διεξαγωγής των εκλογών.

Επίσης  στα  εδάφια  β΄&  γ΄  της  παρ.1  του  άρθρου  1  του  Ν.2188/94 
προβλέπονται τα εξής:
« Για την εκλογή Πρύτανη και Αντιπρυτάνεων καταρτίζεται ενιαίο ψηφοδέλτιο για κάθε  
συνδυασμό,  στο  οποίο  περιλαμβάνονται  ο  υποψήφιος  πρύτανης  και  οι  υποψήφιοι  
αντιπρυτάνεις, τους οποίους αυτός επιλέγει και προτείνει για εκλογή.
Η  ψηφοφορία  είναι  μυστική.  Αν  κατά  την  πρώτη  ψηφοφορία  κανείς  από  τους  
συνδυασμούς δεν συγκεντρώσει την απόλυτη πλειοψηφία των ψηφισάντων μελών του  
εκλεκτορικού σώματος ή  αν υπάρξει  ισοψηφία,  η ψηφοφορία  επαναλαμβάνεται  την  
επόμενη  ημέρα  μεταξύ  των  δύο  συνδυασμών  που  πλειοψήφησαν,  οπότε  εκλέγεται  
όποιος  συγκεντρώσει  τις  περισσότερες  ψήφους.  Σε  περίπτωση  νέας  ισοψηφίας  
διενεργείται κλήρωση από την εφορευτική επιτροπή».

Ανατίθεται  στη  Δ/νση  Διοικητικού  του  Ιδρύματος  (Προϊστάμενος 
κ.Ν.Σπυρόπουλος) να φροντίσει μετά από συνεννόηση με την εφορευτική επιτροπή 
να  προμηθεύσει  το  απαραίτητο  υλικό  που  χρειάζεται  και  να  πληροφορήσει  την 
επιτροπή για οτιδήποτε έχει σχέση με τη διεξαγωγή των εκλογών.

ΘΕΜΑ 2  ον  : Αδειες μελών ΔΕΠ  .

Το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη: 

- Το με ημερ.15/4/03 έγγραφο του κ.Π.Σολδάτου,  Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 8-13/7/03 προκειμένου να μεταβεί στη  Bologna Ιταλίας για τις 
ανάγκες  του ερευνητικού  προγράμματος  ACISA.  Οι δαπάνες  της  μετακίνησης  θα 
βαρύνουν το ανωτέρω ερευνητικό πρόγραμμα .
- Το με ημερ.14/4/03 έγγραφο του κ.Η.Κουλαδούρου, Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 12-23/5/03 προκειμένου να μεταβεί στην Πολωνία και Γερμανία 
στα πλαίσια διμερών ερευνητικών προγραμμάτων. Οι δαπάνες της μετακίνησης θα 
βαρύνουν σχετικά ερευνητικά προγράμματα .
- Το με ημερ.15/4/03 έγγραφο του κ.Σ.Γιαννιώτη,  Αν.Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια 
απουσίας του, από 3-10/5/03 προκειμένου να μεταβεί στη  Μάλτα για να λάβει μέρος 
στο  European Conference on Desalination and the Environment.  Οι  δαπάνες  της 
μετακίνησης θα βαρύνουν το ερευνητικό πρόγραμμα SOLDES (2305015) .
-  Το  με  ημερ.11/4/03  έγγραφο  των  κ.κ.:  Ι.Μεταξόπουλου,  Καθηγητή  και 
Π.Αθανασόπουλου,  Αν.Καθηγητή, ενέκρινε  την άδεια απουσίας τους, στις 13/4/03 
προκειμένου να μεταβούν στην Τρίπολη  για να παρουσιάσουν τη μελέτη «Ιδρυση 
Ινστιτούτου Βιολογικών Κτηνοτροφικών Προϊόντων». Οι δαπάνες της μετακίνησης 
θα βαρύνουν σχετικό ερευνητικό πρόγραμμα.
- Το με ημερ.15/4/03 έγγραφο του κ.Π.Χαριζάνη, Επ.Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 18-19/4/03 προκειμένου να μεταβεί στο Σουφλί στα πλαίσια της 
εκπαίδευσης των σηροτρόφων. Η δαπάνη θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-  Το  με  ημερ.17/4/03  έγγραφο  του  κ.Γ.Γουλιέλμου,  Λέκτορα,  ενέκρινε  την  άδεια 
απουσίας  του  στη  Χαϊδελβέργη  Γερμανίας  στα  πλαίσια  προγραμματισμένης 
συνάντησης με επιστήμονες για τη συγκρότηση συνεργαζόμενης ομάδας. Η δαπάνη 
θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
-Το  με  ημερ.14/4/03  έγγραφο  του  κ.Α.Τσαγκαράκη,  ΠΕ Γεωπόνου,  ενέκρινε  την 
άδεια απουσίας του στις 15/4/03 προκειμένου να μεταβεί στο Ναύπλιο για συλλογή 



δειγμάτων  προσβολών  σε  καλλιέργειες  για  τις  εκπαιδευτικές  ανάγκες  του 
εργαστηρίου. Η δαπάνη θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.10/4/03 έγγραφο του  κ.Π.Γιαννουλόπουλου, ΠΕ Γεωπόνων, ενέκρινε 
την άδεια απουσίας του στις 11/4/03 και στις 18/4/03 προκειμένου να μεταβεί στο 
νομό Αργολίδας για λήψη δεδομένων υπαίθρου. Η δαπάνη θα γίνει αδαπάνως για το 
Ιδρυμα
-  Το  με  ημερ.  15/4/03  έγγραφο  του  κ.Σ.Κυρίτση,  Καθηγητή,  ενέκρινε  την  άδεια 
απουσίας του από 11-19/4/03 προκειμένου να μεταβεί στην Καλμύκια της Ν.Ρωσίας 
μετά από πρόσκληση της UNESCO. Η δαπάνη θα γίνει αδαπάνως για το Ιδρυμα.
- Το με ημερ.8/4/03 έγγραφο του κ.Π.Καρακατσούλη, Καθηγητή, ενέκρινε την άδεια 
απουσίας του από 9-12/4/03 προκειμένου να μεταβεί στο Αζερμπαιτζάν για θέματα 
συνεργασίας στον τομέα των Υδατικών Πόρων. Η δαπάνη θα γίνει αδαπάνως για το 
Ιδρυμα.

ΘΕΜΑ 3  ον  : Εγκριση δαπανών  .

Το Πρυτανικό Συμβούλιο του Γ.Π.Α. ενέκρινε, στα πλαίσια του  εγκεκριμένου 
από  την  Σύγκλητο  (Συνεδρία:  364/10.4.03)  προϋπολογισμού  του  Ειδικού 
Λογαριασμού Κονδυλίων της Έρευνας, τις κατωτέρω δαπάνες οι οποίες θα βαρύνουν 
τα αποθεματικά του Ειδικού Λογαριασμού Κονδυλίων της Ερευνας:

1) 1088,93  ευρώ  για  προμήθεια  αναψυκτικών  και  ροφημάτων  για  τους 
υπαλλήλους του Υπουργείου που πραγματοποίησαν τον έλεγχο στο Γ.Π.Α.

2) 22,68 ευρώ για την προμήθεια ανθοδετικής στήλης για την ορκωμοσία των 
φοιτητών.

3) 8.343,95  ευρώ  για  την  συμμετοχή  του  Γ.Π.Α.  στην  ηλεκτροδότηση 
γεώτρησης στην περιοχή Γιαλού Σπάτων 

4)   309,51  ευρώ  για  την  εκτύπωση  των  φωτογραφιών  στα  πλαίσια  της 
εκδήλωσης των Τριών Ιεραρχών.

5)   100  ευρώ  για  τη  συμμετοχή  της  κ.Σ.Λένη  στις  εργασίες  του  Διεθνούς 
Συνεδρίου της Ομοσπονδίας Σκυροδέματος στο Μέγαρο Μουσικής.

6) 440 ευρώ για δαπάνες μετακίνησης και διατροφής τεσσάρων φοιτητών στην 
Τρίπολη ενόψει του Πανελλήνιου Φοιτητικού Πρωταθλήματος Κολύμβησης 

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο ενέκρινε την καταβολή 2.695,06 ευρώ για την 
αποκατάσταση των ζημιών που έκαναν οι φοιτητές σε χώρους του Ιδρύματος. Η 
ανωτέρω δαπάνη θα  βαρύνει  το  πρόγραμμα των εκδρομών των φοιτητών  του 
Γ.Π.Α.
Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  ενέκρινε  τη  συνολική  δαπάνη  679,10  ευρώ 
πλέον   των  εργοδοτικών  εισφορών   για  την  επιπρόσθετη  εργασία  του 
κ.Δ.Δημητρακόπουλου, σταβλίτη, κατά το χρονικό διάστημα από 1/4/03-30/3/03. 
Η ανωτέρω δαπάνη θα  βαρύνει  το  πρόγραμμα «Λειτουργικότητα  ερευνητικών 
προγραμμάτων ».
Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  σχετικό  έγγραφο  του 
κ.Σ.Αγγγελίδη,  Αντιπρύτανη,  ενέκρινε  την  αναπροσαρμογή  της  αμοιβής  της 
κ.Ε.Δαβυτίδου κατά 6% (δηλ.51,08 ευρώ) μηνιαίως από 12/3/03.



  Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  ενέκρινε  την  αμοιβή  της  κ.Κωνσταντίας 
Καπετανοπούλου, μέλους του Μουσικού Εργαστηρίου με το ποσόν των 675,10 ευρώ 
μεικτά.
  Επίσης  το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.26/3/03 έγγραφο 
του  Καθηγητή  κ.Γ.Ζέρβα,  αποφάσισε  την  αναπροσαρμογή  της  αμοιβής  του 
κ.Χ.Πετρόπουλου,  σταβλίτη,  από  1/5/03.  Η  εν  λόγω  αμοιβή  διαμορφώνεται  στο 
ποσόν των 790,71 ευρώ μηνιαίως πλέον των εργοδοτικών εισφορών.
  Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.6/2/03 έγγραφο της 
κ.Μ.Χρυσάγη, Αν.Καθηγήτριας, ενέκρινε ποσόν 15.000 ευρώ για τη δημιουργία ενός 
ψηφιακού  δίσκου  με  πληροφορίες  (σύνθεση,  φαρμακοτεχνικές  ιδιότητες,  χρήσεις 
αντενδείξεις  κ.λ.π.)  για  τα  φυτοπροστατευτικά  προϊόντα  το  οποίο  θα  δίνει  τη 
δυνατότητα  συνδυασμένης  αναζήτησης  πληροφοριών  με  λέξεις-κλειδιά  και  θα 
αποτελέσει ένα χρήσιμο εργαλείο για τους φοιτητές ερευνητές και επαγγελματίες. Τα 
έσοδα από την πώληση του CD θα αποτελέσει πηγή εσόδων του Ιδρύματος. Από το 
ανωτέρω ποσόν 12.000 ευρώ θα διατεθούν για αμοιβές προσωπικού (επεξεργασία και 
καταχώρηση στοιχείων, προγραμματισμός, γραφική επεξεργασία) και 3.000 ευρώ θα 
διατεθούν  για  την  προμήθεια  αναλωσίμων,  εγγραφή  CDs και  εκτύπωση  έντυπου 
συνοδευτικού  υλικού.  Το σχετικό  ποσόν θα  βαρύνει  τα αποθεματικά  του Ειδικού 
Λογαριασμού Κονδυλίων Ερευνας του Γ.Π.Α.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  έχοντας  υπόψη  ότι  στα  πλαίσια  της 
υλοποίησης  των  κατωτέρω  Προγραμμάτων  ΕΠΕΑΕΚ  ΙΙ:  «Πρόγραμμα 
Μεταπτυχιακών  Σπουδών»,  «Πρόγραμμα  Προπτυχιακών  Σπουδών»  και 
«Αναβάθμιση  και  επέκταση  των  υπηρεσιών  της  Βιβλιοθήκης  στα  πλαίσια  του 
εκσυγχρονισμού  των  εκ/κών  διαδικασιών»,  έχει  προβλεφθεί  η  προμήθεια 
εκπαιδευτικού  υλικού  (slides CD/s ταινίες  video κλπ.)   για  την  αναβάθμιση  των 
παρεχομένων υπηρεσιών των παραπάνω έργων, αποφάσισε ότι θα ήταν σκόπιμο η 
προμήθεια  του  σχετικού  εκπαιδευτικού  υλικού  να  πραγματοποιείται  από  τη 
Βιβλιοθήκη  του  Ιδρύματος  για  να  αποφεύγονται  οι  επικαλύψεις  και  οι  διπλές 
γραφειοκρατικές διαδικασίες. Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αποφάσισε να  ορίσει 
μέλη της επιτροπής για τη διενέργεια Πρόχειρου Μειοδοτικού Διαγωνισμού για την 
προμήθεια  του  εκπαιδευτικού  υλικού  στα  πλαίσια  των  ανωτέρω  Προγραμμάτων 
ΕΠΕΑΕΚΙΙ  τους κ.κ.:

- Χ.Ολύμπιο, Αντιπρύτανη
- Γ.Καλαντζόπουλο, Ιδρυματικό Υπεύθυνο των Προγραμμάτων Μεταπτυχικών 

Σπουδών
- Αθ.Χούντα,  Ιδρυματικό  Υπεύθυνο  των  Προγραμμάτων  Προπτυχιακών 

Σπουδών

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.14.4.03 έγγραφο 
του κ.Γ.Καλαντζόπουλου, αποφάσισε να ενισχύσει οικονομικά οκτώ (8) φοιτητές του 
Τμήματος Επιστήμης και Τεχνολογίας Τροφίμων οι οποίοι θα μεταβούν στο Βέλγιο 
για να λάβουν μέρος στο παγκόσμιο συνέδριο της  IAAS .   Η σχετική δαπάνη θα 
βαρύνει  το  κονδύλιο  του  Τμήματος  Επιστήμης  και  Τεχνολογίας  Τροφίμων  για 
εκδρομές εξωτερικού. 

ΘΕΜΑ 4  ον  : Αναθέσεις έργου  .



Το  Πρυτανικό  Συμβούλιο,  το  οποίο  αποτελεί  την  Επιτροπή 
Παρακολούθησης  Έργων Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ.,  αποφάσισε  την  ανάθεση  έργου  στους 
κατωτέρω:
Οικονόμου Νικόλαο, από 1/2/03-30/6/03
Τσαουσίδου Παναγιώτα, από 1/5/03-30/6/03
Στέφο Γεώργιο, από 1/4/03-30/6/03
Ζερβό Κων/νο, 39 ώρες
στα πλαίσια του έργου Ε.Π.Ε.Α.Ε.Κ «Αναβάθμιση και Επέκταση των Υπηρεσιών της 
Βιβλιοθήκης  του  Γ.Π.Α.  στα  πλαίσια  του  Εκσυγχρονισμού  των  Εκπαιδευτικών 
Διαδικασιών».  Οι  σχετικές  δαπάνες  θα  βαρύνουν  το  Πρόγραμμα  ΕΠΕΑΕΚ 
«Αναβάθμιση  και  Επέκταση  των  Υπηρεσιών  της  Βιβλιοθήκης  του  Γ.Π.Α.  στα 
πλαίσια του Εκσυγχρονισμού των Εκπαιδευτικών Διαδικασιών» .

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο, αποφάσισε την ανάθεση έργου στους κ.κ.:
Παλαιολογοπούλου Ακριβή,  από 1/2/03-30/6/03
Ζερβό Καν/νο , 10 ώρες 
Οι  σχετικές  δαπάνες  θα  βαρύνουν  τα  αποθεματικά  της  Επιτροπής  Ερευνών  του 
Γ.Π.Α.

ΘΕΜΑ 5  ον  : Εγκριση εκπαιδευτικών εκδρομών  
 
Το ανωτέρω θέμα αποσύρεται.

ΘΕΜΑ 6  ον  : Αποσπάσεις Καθηγητών Β/θμιας Εκπαίδευσης  

To Πρυτανικό Συμβούλιο έχοντας υπόψη :
Α)  το  με  αριθμ.πρωτ.  25333/Δ2/07.04.03  και  29674/Δ2/26.03.03   εγγράφων  του 
Υπουργείου Παιδείας, 
Β)  τις προτάσεις των Τμημάτων του Ιδρύματος,
αποφάσισε, να κατανείμει τις δύο (2) θέσεις για απόσπαση εκπαιδευτικών Β/θμιας 
Εκ/σης που δόθηκαν στο Ιδρυμά μας   στα κατωτέρω Τμήματα του Γ.Π.Α.:
1) Μία (1) θέση στο Τμήμα Φυτικής Παραγωγής (Απόφαση Γενικής Συνέλευσης 

του Τμήματος Συνεδρία: 21.4.03) (Εργαστήριο Σηροτροφίας-Μελισσοκομίας)
2) Μία  (1)  θέση  στο  Τμήμα  Επιστήμης  και  Τεχνολογίας  Τροφίμων  (Απόφαση 

Γενικής Συνέλευσης του Τμήματος Συνεδρία: 4.4.03) (Εργαστήριο Χημείας και 
Ανάλυσης Τροφίμων)

Σύμφωνα με τις  προτάσεις  των ανωτέρω Τμημάτων προτείνεται  η απόσπαση των 
κατωτέρω Καθηγητών Β/θμιας Εκπαίδευσης:
Μαρία  Μπουγά,  ΠΕ  Βιολόγος,  με  οργανική  θέση  στο  41ο Λύκειο  Αθηνών,  στο 
Τμήμα Φυτικής Παραγωγής (Εργαστήριο Σηροτροφίας-Μελισσοκομίας) και
Παύλος  Λουκάτος,  ΠΕ  Χημικός,  με  οργανική  θέση  στο  3ο Εσπερινό  Γυμνάσιο 
Αθηνών,  στο Τμήμα Επιστήμης και Τεχνολογίας Τροφίμων (Εργαστήριο Χημείας 
και Ανάλυσης Τροφίμων).

Σε κάθε περίπτωση το Ιδρυμά μας θεωρεί ως άκρως ανεπαρκείς τις δύο θέσεις  
που εγκρίθηκαν σε σχέση με τις ανάγκες που υπάρχουν και προτείνει την απόσπαση 
των δύο επιπλέον εκπαιδευτικών που αναφέρονται παρακάτω:

1. Βιτωράτος  Ανδρέας,  ΠΕ14 Γεωπόνος  ,  με  οργανική  θέση  στο 7ο Γραφείο 
Α΄Δ/νση, στο Τμήμα Φυτικής Παραγωγής (Εργαστήριο Φυτοπαθολογίας)



2. Στέλλας Ιάκωβος , ΠΕ17 Ηλεκτρονικός, με οργανική θέση 2ο ΤΕΕ Πειραιά, 
στο  Τμήμα  Αξιοποίησης  Φυσικών  Πόρων  &  Γεωργικής  Μηχανικής 
(Εργαστήριο Γεωργικής Μηχανολογίας και Αυτοματισμών)

ΘΕΜΑ 7  ον  : Σχετικά με αιτήματα προς το Πρυτανικό Συμβούλιο.  

Το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη το με ημερ.18/4/03 έγγραφο των 
κ.κ.Ν.Κατσιώρχη  και  Δ.Παπαβασιλείου,  ενέκρινε  τη  συνάντηση  των  εισαχθέντων 
στην ΑΓΣΑ το έτος 1963 στο εστιατόριο του Ιδρύματος στις 10/5/03.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με  ημερ.16/4/03 
αίτημα  της  εταιρείας  ΑΘΗΝΑΙΣ  για  παραχώρηση  χώρων  του  Ιδρύματος  για 
πραγματοποίηση διαφόρων εκδηλώσεων αποφάσισε ότι το θέμα μπορεί να εξεταστεί 
μόνο επί συγκεκριμένων προτάσεων.

Επίσης  το  Πρυτανικό  Συμβούλιο  αφού  έλαβε  υπόψη  το  με  ημερ.14/4/03 
έγγραφο του Ψυχιατρικού Νοσοκομείου Αττικής, δεν ενέκρινε την αγορά μεριδίων 
από  τον  Κοινωνικό  Συνεταιρισμό  Περιορισμένης  Ευθύνης  διότι  αυτό  δεν 
προβλέπεται από τους νόμους λειτουργίας του Ιδρύματος.

Επίσης το Πρυτανικό Συμβούλιο αφού έλαβε υπόψη  καταγγελία φοιτητών 
του  Ιδρύματος  σχετικά  με  την  συμπεριφορά  μέλους  ΔΕΠ  κατά  τη  διάρκεια  του 
εργαστηρίου  Διατροφής  Αγροτικών  Ζώων,  διαπίστωσε  ότι  ήταν  ένα  ατυχές 
περιστατικό  που  δεν  πρέπει  να  επαναληφθεί  και  θα  πρέπει  η  κατάσταση  να 
εξομαλυνθεί ώστε να μην υπάρχουν συνέπειες για κανέναν από τους εμπλεκόμενους.

Επειδή δεν υπάρχει άλλο θέμα για συζήτηση λύεται η συνεδρίαση.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ

ΑΝΔΡ.ΚΑΡΑΜΑΝΟΣ    Π.ΜΠΑΚΑ




